
 

Zápis ze 4. jednání komise tělovýchovy a sportu  
ze dne 9. ledna 2020 v kantýně sportovní haly v Červeném Kostelci 

Přítomní členové: J. Vít, T. Kábrt, M. Burdych, Z. Spůra, B. Drozd, T. Jirásek, M. Kollertová, D. Škoda, 

R. Hásek, J. Škoda, Z. Schröderová, M. Vejrek, J. Zachovský 

Omluveni: P. Maxa, J. Romža, L. Janko, O. Mallat 

Pověřený člen rady: Petrák R. 

Hosté: P. Janko, L. Jančík 

Zahájení a schválení programu 

Předseda komise zahájil jednání a konstatoval, že komise je usnášeníschopná. Byl schválen následující 

program: 

1. Rozpočet města pro rok 2020 

2. Způsob financování výstavby fotbalového zázemí 

3. Úprava parku A. B. Svojsíka + parkování v Langrově ulici 

4. Úprava dotačního systému? 

5. Informace o rekonstrukci kurtů u parku A. B. Svojsíka 

6. Zviditelnění příjmu návrhů do rozpočtu na práce na sportovištích 

7. Osobnost města za sport: Honza Řezníček / Anežka Marková (90 let, Sokol) 

8. Složení sportovní komise 

9. Plán rozvoje sportu 

10. Ostatní 

přijato, pro 14, proti 0, zdržel se 0 

1. Rozpočet města pro rok 2020 

J. Vít seznámil členy komise se sportovními investicemi v rozpočtu r. 2020: 

Zázemí pro fotbal, rekonstrukce tribuny pro volejbal, nafukovací hala pro tenis, architektonická 

studie tělocvičny mezi školami, projekt na rozšíření nářaďovny ve sportovní hale, projekt na položení 

optického kabelu na sportoviště, projekt na hřiště v Olešnici, projekt na úpravy hřiště za sokolovnou, 

projekt na skatepark, nákup nářadí do sokolovny ve výši 80 tis. Kč, příslušenství ke traktůrku na hřišti 

na národní házené, opravy WC ve sportovní hale.  

Zmínil také výši částky, která bude přerozdělována v rámci dotací na činnost a na akce a upozornil na 

zvýšení množství žadatelů v minulém roce, a tedy snížení obdrženého množství peněz pro jednotlivé 

spolky.  

Usnesení 2020/4/1 

Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informaci o sportovních investicích rozpočtu 

města Červený Kostelec na r. 2020.  

Termín: - 

přijato, pro 14, proti 0, zdržel se 0 



 

 

2. Způsob financování výstavby fotbalového zázemí 

Starosta města podal členům komise informaci o krocích, které budou následovat po přidělení, popř. 

nepřidělení dotace ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy na výstavbu fotbalového zázemí.  

Usnesení 2020/4/2 

Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informace o plánovaném způsobu financování 

výstavby fotbalového zázemí.  

Termín: - 

přijato, pro 14, proti 0, zdržel se 0 

 

3. Úprava parku A. B. Svojsíka + parkování v Langrově ulici 

J. Vít a R. Petrák přiblížili podobu Svojsíkova parku, na který se bude v r. 2020 připravovat projekt a 

upozornili, že s budovou kuželny se do parku počítá v další etapě. Na tuto budovu bude vázána 

možnost vytvoření parkovacích míst v Langrově ulici. O jejich realizaci se bude rozhodovat až v etapě 

s přípravou výstavby kuželnou. 

Usnesení 2020/4/3 

Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informace o plánované úpravě parku A. B. 

Svojsíka.  

Termín: - 

přijato, pro 14, proti 0, zdržel se 0 

 

4. Úprava dotačního systému? 

J. Vít a M. Burdych upozornili město na výrazný nárůst žadatelů na dotaci na celoroční činnost a 

zdůraznili, že situace, kdy i přes navýšení členské základny přišlo do oddílů méně peněz, jde proti 

smyslu dotačního klíče. Starosta města přiznal, že dotační systém bude třeba upravit tak, aby 

odpovídal svému původnímu, motivačnímu smyslu.  

Sportovní komise doporučuje výraznou úpravu dotační systému – konkrétní podoba bude projednána 

na dalších jednání sportovní komise, a to nejpozději v červnu r. 2020.  

Usnesení 2020/4/4 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje RM výraznou úpravu dotačního systému, aby 

odpovídal svému původnímu, motivačnímu smyslu, a ukládá svým členům projednat jeho 

podobu nejpozději v červnu 2020.  

Termín: - 



 

přijato, pro 14, proti 0, zdržel se 0 

 

5. Informace o rekonstrukci kurtů u parku A. B. Svojsíka 

T. Kábrt přiblížil rekonstrukci kurtů u parku A. B. Svojsíka, kterou během listopadu uskutečnil tenisový 

oddíl, včetně způsobu jejího financování (celé v režii TJ Červený Kostelec) a omluvil se za nepořádek 

spojený s průběhem opravy. Upozornil také, že tenisový oddíl již jedná o úklidu komunikace podél 

kurtů s hasiči. Na jaře již proběhnou jen dodělávky nenáročné na znečištění okolního prostředí. 

Usnesení 2020/4/5 

Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informace o probíhající rekonstrukci tenisových 

kurtů u parku A. B. Svojsíka.  

Termín: - 

přijato, pro 14, proti 0, zdržel se 0 

 

6. Zviditelnění příjmu návrhů do rozpočtu na práce na sportovištích 

Starosta města přiblížil systém žádostí o opravy majetku spolků: ty spolky, které provozují svoji 

činnost na vyůjčeném majetku od města, mají termín dodání žádostí na opravy zakotvený ve smlouvě 

o výpůjčce. Ty, které mají svůj majetek, mohou o finance na opravu požádat v rámci žádosti o dotaci 

na celoroční činnost.  

Usnesení 2020/4/6 

Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informace o možnostech žádosti spolků na opravy 

majetku.  

Termín: - 

přijato, pro 14, proti 0, zdržel se 0 

 

7. Osobnost města za sport: Honza Řezníček / Anežka Marková (90 let, Sokol) 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje k ocenění osobnosti v oblasti sportu letos devadesátiletou 

Sokolnici Anežku Markovou, která se Sokolu v Červeném Kostelci věnovala od čtyřicátých let 20. 

století.  

Usnesení 2020/4/7 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje k ocenění osobnosti v oblasti sportu paní Anežku 

Markovou (90 let, Sokol).  

Termín: - 



 

přijato, pro 14, proti 0, zdržel se 0 

 

8. Složení sportovní komise 

Tajemník sportovní komise oznámil svým členům, že RM dala svolení k pokračování činnosti komise 

ve složení:  Jiří Vít – předseda, Tomáš Kábrt – tajemník, Oldřich Mallat, Lukáš Janko, Zdena 

Schröderová, Jiří Škoda, Ing. Jiří Romža, Mgr. Tomáš Jirásek, Martin Vejrek, David Škoda, Jiří 

Zachovský, Bořek Drozd, Marcela Kollertová, Martin Burdych, Zdeněk Spůra, Petr Maxa, Roman 

Hásek, pověřený člen rady: Ing. Rostislav Petrák 

Usnesení 2020/4/8 

Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informaci o členech komise.  

Termín: - 

přijato, pro 14, proti 0, zdržel se 0 

 

9. Plán rozvoje sportu města Červený Kostelec 

T. Jirásek představil základní body plánu rozvoje sportu v Červeném Kostelci, upozornil, že plán je 

k dispozici na webu města a byl přílohou zápisu z 2. jednání sportovní komise v loňském roce. 

Usnesení 2020/4/9 

Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informace o Plánu rozvoje sportu města Červený 

Kostelec.  

Termín: - 

přijato, pro 14, proti 0, zdržel se 0 

 

10. Ostatní  

Sportovní komise se shodla, že bude pokračovat ve snaze vytvořit pozici pracovníka zodpovědného za 

sportovní dění v Červeném Kostelci ať už pod MěÚ Č. Kostelec, nebo jako ředitele p. o. 

Červenokostelecký sport.  

Usnesení 2020/4/10 

Komise tělovýchovy a sportu souhlasí se záměrem vytvořit pozici pracovníka zodpovědného za 

záležitosti červenokosteleckého sportu a ukládá svým členům, aby do ještě větších 

podrobností zpracovali stanovy p. o. Červenokostelcký sport a jednali o nich s představiteli 

vedení města Červený Kostelec. 

Termín: - 



 

přijato, pro 14, proti 0, zdržel se 0 

 

Zapsal: T. Kábrt 

Dne: 9. 1. 2019 

Ověřil: J. Vít 

 

Doporučení radě: 

- Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informaci o sportovních investicích rozpočtu města 

Červený Kostelec na r. 2020.  

- Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informace o plánovaném způsobu financování výstavby 

fotbalového zázemí.  

- Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informace o plánované úpravě parku A. B. Svojsíka.  

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje RM výraznou úpravu dotačního systému, aby odpovídal 

svému původnímu, motivačnímu smyslu, a ukládá svým členům projednat jeho podobu nejpozději 

v červnu 2020.  

- Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informace o probíhající rekonstrukci tenisových kurtů u 

parku A. B. Svojsíka.  

- Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informace o možnostech žádosti spolků na opravy 

majetku.  

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje k ocenění osobnosti v oblasti sportu paní Anežku Markovou 

(90 let, Sokol).  

- Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informaci o členech komise.  

- Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informace o Plánu rozvoje sportu města Červený 

Kostelec.  

- Komise tělovýchovy a sportu souhlasí se záměrem vytvořit pozici pracovníka zodpovědného za 

záležitosti červenokosteleckého sportu a ukládá svým členům, aby do ještě větších podrobností 

zpracovali stanovy p. o. Červenokostelcký sport a jednali o nich s představiteli vedení města Červený 

Kostelec. 

 

Úkoly pro členy komise: 

- ukládá svým členům projednat podobu dotačního systému města nejpozději v červnu 2020  



 

- ukládá svým členům zpracovat stanovy p. o. Červenokostelecký sport a jednat o nich s představiteli 

vedení města Červený Kostelec. 


